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ZAPISNIK

Na podetku je sednici predsedavao DZavit Haliti, dlan Predsedni5tva, dok je kasnije
predsedavao Kolj Beri5a, predsednik Skupitine.

Predsedavajudi je konstatovao da sednici prisustvuje 72 poslanika i ostvorio sednicu.

Za ou: sednicu predloZen je slede6i

DNEVNI RED

1. Utvrttivanj e dnevnog reda,
2. Usvajanje zapisnika i transkripta sa plenamih sednica od 1.4, 16. i22 marta

2007.godine,
3. Vreme za poslaniEka pitanj4
4. Interpelacij a ministra za privredu i finansij e, g. Haki Satrija, na zahtev

P arlamentame grupe ORA,
5. Drugo razmatranje Nacrta zakona o za5titi od buke,
6. Drugo razmatranje Nacrta zakona o pdelarstvu i
7. Razmatranje izveitaja Komisije za pravosudna pitanja, zakonodavstvo i Ustavni

okvir u vezi sa Nacrtom zakona o palim borcima.

l. Utvrdivanje dnevnog reda

Poslanik Ramadan Keljmendi je zatraZio da se na danainoj plenamoj sednici raspravlja
i o izgradnji kolelrtivnih stanova od strane Vlade Srbije u sevemom delu Mitrovice.
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Poslanik Ljuljzim Zeneljije zatrai)o da Skupstina Kosova donese deklaraciju kojom ie
olla izraziti svoj stav o predlogu Specijalnog izaslanika Generalnog sekretara oUN g.

Matti Ahtisarija, u vezi sa utvrdivanjem statusa Kosova.

poslanik DZevat Bisljimi je zatraZio da se na ovoj sednici raspravlja i o pove6anju cene

elektridne energije.

AIjuS Ga5i, predsednik Parlamentame grupe LDK, je istakao da se za pokrenuta pitanja

moraju podneti zahtevi prema utlrdenom postupku. Onje podrZao zahtev Vlade Kosova

da se Nacrt zakona o danu palih boraca vrati Vladi na doradu.

Jakup Krasnidi, predsednik Parlamentame grupe PDK, je rekao da, pre rasprave o

pokrenutim pitanjima, vlada treba da pripremi pisanu informaciju, dok o predlogu bivseg

predsednika Maui Ahtisarija u vezi sa statusom Kosova, Skupstina Kosova treba da odrzi

posebnu sednicu.

poslanica Teuta Hadri je zatraZila da se na ovoj sednici raspravlja i o ploblemima u

zdravstvu.

Ferid Agani je u ime Parlamentame grupe za integracije istakao da je za raspravu u vezi

sa pokrenutim pitanjima neophodna pisana informacija Vlade Kosova.

Agani se slozio sa predlogom da se o predlogu bivseg predsednika Matti Ahtisarij a za

utvrdivanje statusa Kosova Skupstina odrZi posebna sednica. Onje obavestio poslanike

Skup5tine da je Parlamentamoj grupi za integracij e pristupila poslanica Vezira Emru5,

kojaje zamenila pokojnog poslanika Rustema IbiSija.

Nakon ovih diskusija predsedavajuii, Dzavit Haliti, je konstatovao: sva pokrenuta pitanja

za razmatrurje na danaSnoj plenamoj sednici treba da se podnose prema redovnom

postupku preko kancelarije za predstavke.

Skup5tinaje prihvatila zahtev Vlade za povladenje Nacrta zakona o palim borcima za

dalju doradu.

2. Usvajanje zapisnika i transkripta sa plenarnih sednica od 14,16. i22- marta
2007. godine

Zapisnici sa plenarnih sednica od 76. i 22. martattsvojeni su bez primedaba.

Poslanica Dyljaneze Syljaje stavila primedbu na transkript od 14. marta na stranu 13.,

gde je napisano: ,,..-. do tE kemi mbitdqyrjen nderkombetare qe do t'i mbikeqyrd

aranzhimet e brendshme dhejo vetem per pavardsind", treba izostaviti redi: ,jo vetdm

pavardsine". U transkriptu od 22. marta upotrebljeni su znaci interpukcije tako daje
izmenjen smisao diskusije.

Poslanik Dievat Bisljimi je stavio primedbu na transkript sa plename sednice od 22.

marta, na strani 63., osmi red, gde je napisano ,,... njd ligj pdr justrifikim" dok treba da



stoji: ,,...njd ligi per lustrifikimin' i na strani 64., osmi red, gde je napisano """kdto

i"siitu"ione i -ajt gjithmon€ policia e Serbise' a treba da stoji: "... kdto institucione i ka

ruajtur gjithmond policia e Serbis6".

posianici sabri Ilamiti i Besa Gadzeri izneli su uopstene primedbe na kvalitet

transkripta sa plenamih sednica jer se, po njima, dine teske jezidke greske kojima se

menj a smisao diskusija.

Predsedavajudi je naglasio da sluZba Skupstine administracije koja priprema kanskript

sa plenarnih sednica treba da poveia svoje kapacitete primanjem eksperata izjezidke

oblasti, ali to zahteva dodatna budietska sredstva.

3. Vreme za pitanja i odgovore na poslaniika pitanja

Poslanik Ramadan Keljmendi je postavio pitanje ministru MONT-a - zaito nisu

ispla6ene plate nastavnika osneovne Skole ,,Isa Buletini" - Boltetin'

Ministar Agim Veljiu je odgoviro na pitanje poslanika Keljmendija.

poslanica seljvije Halimi - je postavilja pitanje ministru za Zivotnu sredinu i prostomo

planiranje, u vezi sa izradom strate5kog plana o vodama.

Ministar Ardian Dini ogovorio na pitanje poslanice Halimi.

Poslanica Rudina Bukosi postavila je pitanje misnistru za kuturu, omladinu i sport u vezi

sa izradom Nacrta zakona o vedem ukludivanju mladih, kao i o akcionom planu mladih.

Ministar Haraiija je odgovorio na pitanje poslanice Buko5i.

U nastavku j e sednici predsedavao Kolj BeriSa, predsednik Skup5tine.

Poslanik BehdZet BrajSori postavio pitanje ministru za transport i telekomunikacije u

vezi sa preduzetim merama za poveianje bezbednosti u drumskom saobra6aju, odnosno

na magistralnom putu PriStina Podujevo, pored koje prolaze deca mnogih osnovnih

Skola.

Ministar f emajlj Ahmeti j e odgovorio na pitanje poslarrika Braj5ori.

Poslanica Rudina Buko5i je postavila pitanje ministru za Zivotnu $edinu i prostomo

planiranje, u vezi sa obustavljanjem dalje eksploatacije Sljunka u korito reke Beli Drim

Ministar Adrian Eini je odgovorio na pitanje poslanice Bukoii

Poslanik Ramadan Keljmendi je postavi pitanj e za zamenika premijera Ljutfi Hajziija,
a1i on nije bilo prisutan na plenamoj sednici, tako da se odgovor odlaZe na narednu

sednicu.



Poslanici IbuS Jonuzi i Zyljfije Hundozi postavili su pitanja ministru Sadiku Idriziju,
koji nije bilo prisutan na plenamoj sednici tako da se odgovor odlaie za narednu sednicu

4. Interpelacija ministra za privredu i finansije, g. Haki Satrija, na zahtev
Parlamentarne grupe ORA

Predsednik je pozvao predstavnika mocije da uzme red

Poslanik Nazim Ja5ari je, u ime Parlamentame gmpe ORA, rekao g. ministre, na5

zahlev za interpelaciju se odnosi na pitanje menadZiranja budZeta Kosova. Vi ste
najodgovomiji za po5tovanje Zakora o menadZiranju javnih finansija. Kao 5to vam je
poznato, ankebra Komisija o faktidkim nalazima u SkupStini Kosova u vezi sa izve5tajem
Generalnog revizoraje konstatovala da Ministarstvo za privredu i finansije nije
ispoStovalo zakonske odredbe odobravanjem isplate raduna za blindirano yozllo rz
budZetske stavke za renorviranje sl-up5tinskih obj ekata.

Ministar je najodgovorniji Sto je dozvolio ovo krienje zakona, Sto je za posledicu imao
o5tedenje kososvkog budZeta za uznos od 236.000 ewa. Swha togaje bila nabavka vozila
za potrebe Skup5tine Kosova, ali anketna Komisija je utwdila da ono nije isporudeno
Skup5tini. Prema tome neko je od odluke Ministarstva za privredu i finansije zaradio
236.000 ewa.

Mi smo ovde da skrenemo paZnju vama koji predstavljate skupStinsku veiinu - na
povrede do kojihje do5lo i za koje vi donosite odluke, i da se radi o evidentnim i
drastidnim powedama. Ja traZim od vas da budede na nivou odgovomosti i da donesete
praw, odnosno najbolju moguiu odluku u skladu sa politidkim odgovomostima svakog
zvanidnika.

Nema demokratij e bez reda i zakona, stoga kada dolazi do povrede zakona moraju
delovati mehanizmi koji ga treba zaititi.

Predsednik je pozvao ministrata za privredu i finansije za :uzme red.

Ministar Haki Satri - na osnovu zahteva Parlamentame grupe ORA odazvao safil se

pozivu za interpelaciju radi davanja odredenih objainjenja u vezi sa sprovodenjem
Zakona o menadZiranju j avnih finansija i odgovomosti za,,nezakonito odobravanje
isplate raduna za blindirano vozilo iz druge budZetske stavke".

Zelim da naglasim da Ministarstvo za privredu i finansije i u okviru nje Departman za
trezor, koji vrii procesuiranje isplata za jar.rre tro5kove, nisu izvrlili nikakr.rr povredu
odredaba Zakona o menadZiranju javnih finansija i odgovomosti, kao ni
Administrativnog uputstva o postupcima odobravanja troSkova u vezi sa isplatom raduna
zavozllo za pokebe Skup5tine Kosova.



Stoga, ni ministar Ministarstva za priwedu i finansij e ne snosi nikakrru odgovomost za
ovaj sludaj, jer se tekuie isplate vrse u okviru Trezora, pa dak i bez saglasnosti ministra, s
obzirom da Departman trezora je uglarmom sasmostalan u vr5enju svojih zadataka,
posebno onih operativnih. Konkretno, isplata iz Trezora br. 35612 t iznosu od 236.500
evra je zaTrezor bila u skladu sa kriterijumima utwdenim zakonom i administratiwim
uputstvom.
Uz uplatuje priloZen i platni nalog sa ostalim prateiim dokumentima koji su neophodi i
utwdeni ovim dokumentom. Platni nalog sa potpisom ovla56enih zvanidnika certifikovan
pod brojem 6465112005 od 21 . 1 1. 2005. godine, porudZbina sa podacima dobavljada od
18.10.2005. godine uz potpise odgovomih lica Skup5tine.
Takode, priloZenje validan ugovor br. ASS VIP 01/2005 zakljuden izmedu narudioca i
dobavljada. Takotle, priloZili smo i izve5taj o prijemu vozila od skane zvanidnika
Skupltine od 25. 1 1 . 2005. godine kao i zahtev seketara Skup5tine upuien Agenciji za
javne nabavke za odobravanje postupka za pregovaranje, kao i zahtev prihva6en od strane
Agencije o postupku za pregovaranje.
Ne postoji nijedan zahtev Skup5tine Kosova upuien Ministarstvu za finansije za transfer
sredstava izjedne kategorije ili koda. S toga, ne postoji transfer sredstava izjedne u
drugu stavku.
Prema tome, nije odobrena nikakva izmena koda ili kategorije troskova od strane miniska
ili Trezora Ministarstva za finansije.
Zatim je ministar Haki S atri odgovorio na pitanj a i primedbe poslanika.

Na kraju je predsednik zakljudio raspravu u vezi sa interpelacijom ministra Haki Satrija,
na zahtev Parlamentarne grupe ORA.

Predsednikje dao pauzu za rudak.

Nakon pauze sednicaje nastvlj ena razmatranjem dva nacrta zakona

5, Drugo razmatranje Nacrta zakona o za5titi od buke

Predsednikje upoznao poslanike SkupStine sa postupkom za ruzmatranje ovog Nacrta
zakona, kao i sa izveStajima glavnih komisija i odgovome - izvestiladke komisije.

Predsednik zalim je stavio na glasanje pojedinadno, amandmane Komisiie za
poljoprivredu, Sumarstvo, razvoj se1a, prostomo planiranje na Nacrt zakona o za5titi od
buke.

Skup5tina je usvojila amandmane: 1.,2.,3.,4., 5., 6.,7 . i 8.

Zatim je predsednik stavio na glasanje Nacrt zakona u celini sa amandmanima. Rezultat
glasanja je bio slede6i.
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Predsednikje konstatovao: SkupStina Kosovaje vedinom glasova, usvojila Zakon o

zastiti od buke.

6. Drugo razmatranje Nacrta zakona o pielarstvu

Predsednik je upoznao posianike SkupBtine sa postupkom za razmatranje ovog Nacrta

zakona kao i sa izve5tajima glavnih komisija i odgovome - izvestiladke komisije.

On je stavio na glasanje pojedhadno, amandmane Komisije za poljoprivredu, Sumarstvo,

razvoj sela, Zivotnu sredinu i prostomo planiranje na Nacrt zakona o pdelarstvu.

SkupStinajeusvojilasledeieamandmane:1.,2.,3.,4.,5.,6.,7.,8.,9.,10.,11.,12.'13.'
14. i t5.

Predsednik zatim je stavio na glasanje Nacrt zakona u celini, sa amandmanima.

Rezultat glasanja bio je sledeir

Predsednikje konstatovao: Skup5tina Kosovaje, veiinom glasova, usvojila Zakot o
pdelarstvu.

7. Razmatranje izve5taja Komisije za pravosudna pitanja, zakonodavstvo i
Ustavni okvir u vezi sa Nacrtom zakona o palim borcima

Na predlog Komisije za pravosudna pitanj a, zakonodavstvo i Ustami okvir i na zahtev
Vlade Kosova, Nacrt zakona o danu palih boracaje waien predlagadu - Vladi Kosova na

doradu.

Predsednik je zakljudio sednicu i 14,35.

lzradio:
Sektor za plenarana i proceduralna pitanja
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Predsednik Skupitine Kosova
Kolj Beri5a


